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På första styrelsemöte efter sommaruppehållet fick styrelsen övergripande information kring 

sommarsituationen av chefläkare Ulf Almqvist. Trots fler vårdplatser under inledningen av 

sommaren än tidigare år, räckte antalet inte till. Sommaren har inneburit ett högt tryck även på 

personalsidan vilket medfört extraarbete för vårdpersonalen. Styrelsen efterlyste fakta kring varför 

belastningen varit så hög och vill nu veta mer om det är inflödet av patienter i sig som varit högt 

eller om inflödet genererat fler inläggningar. Så snart sommarperioden är avslutad kommer NU-

sjukvården att göra en sammanställning som kommer att utgöra underlag för nästa års planering. 

Situationen på akutmottagningen har varit bättre än tidigare år, även om väntetiderna vissa 

perioder under sommaren varit längre än under våren.

Styrelsen fick även information om hur Anestesi, Operation och IVA arbetar med process- och 

verksamhetsstyrning. Områdeschef Leif Dolonius visade tillsammans med 

verksamhetsutvecklare Lena Wireby hur området arbetar systematiskt med förbättringsarbete 

vilket innebär ett ökat engagemang och större delaktighet från personalen.

– Det är jättepositivt att höra att det finns så många bra initiativ och stor delaktighet i 

förändringsarbetet på AnOpIVA kommenterar NU-styrelsens ordförande, Britt-Marie Andrén 

Karlsson (S).


